
1 
 

ZÁPIS ze 108. zasedání Akademického senátu  
Fakulty financí a účetnictví Vysoké školy ekonomické v Praze 

 ze dne 19. dubna 2024 
 

Přítomni: doc. Ing. Naďa Blahová, Ph.D., Bc. Jan Borovička, Ing. Václav Černý, Ph.D., prof. Ing. Eva 

Ducháčková, CSc., Ing. Savina Finardi, Ph.D., Bc. Eliška Hubáčková, Ing. Tereza Jiříková, Bc. Jana 

Kocourková (online od bodu 2), doc. Mgr. Jiří Málek, Ph.D., Ing. Jan Molín, Ph.D. (online), prof. PhDr. 

Libor Pavera, CSc. (online), Ing. Markéta Pláničková, Ph.D. (online od bodu 4), Ph.D., doc. Ing. Libuše 

Šoljaková, Ph.D., Bc. Karolína Šimůnková (online od bodu 2) 

Omluveni: doc. Ing. Lucie Sedmihradská, Ph.D. 

Hosté: prof. Ing. Petr Musílek, Ph.D. (děkan fakulty), doc. Ing. Leoš Vítek, Ph.D. (proděkan pro studium), 

doc. Ing. Ladislav Mejzlík, Ph.D. (proděkan pro rozvoj), Ing. Jana Víchová (tajemnice fakulty) 

Zasedání bylo zahájeno v 9:00 hodin. 

Program: 

1. Program zasedání AS FFÚ VŠE  
2. Návrh rozpočtu FFÚ VŠE na rok 2024  
3. Výroční zpráva FFÚ VŠE za rok 2023  
4. Volba členů Disciplinární komise FFÚ VŠE pro období 1. 5. 2024 až 30. 4. 2026  
5. Různé  

Ad 1) Předsedkyně AS FFÚ VŠE zahájila zasedání senátu. Následně seznámila senátory s programem 
zasedání. Nikdo neměl protinávrh.  

Usnesení č. 1: 

„AS FFÚ VŠE schvaluje program zasedání AS FFÚ VŠE dne 19. 04. 2024.“ 

Hlasování: 11-0-0 (pro-proti-zdržel se) 

Ad 2) Předsedkyně AS FFÚ VŠE uvedla druhý bod „Návrh rozpočtu FFÚ VŠE na rok 2024“, následně 
předala slovo děkanovi Fakulty prof. Musílkovi, který shrnul proces vyjednávání o rozpočtu VŠE. O 
rozpočtových pravidlech a jejich úpravách dále pohovořil proděkan doc. Mejzlík, který dále objasnil i 
metodiku rozpočtu FFÚ VŠE.  

Usnesení č. 2: 

„AS FFÚ VŠE schvaluje předložený návrh rozpočtu FFÚ VŠE na rok 2024 a metodiku sestavení 
rozpočtu Fakulty.“  

Hlasování: 13-0-0 (pro-proti-zdržel se) 
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Ad 3) Předsedkyně AS FFÚ VŠE předala slovo děkanovi prof. Musílkovi a proděkanovi pro rozvoj 
doc. Mejzlíkovi, kteří uvedli výroční zprávu a představili strukturu.  

Usnesení č. 3: 

„AS FFÚ VŠE schvaluje Výroční zprávu o činnosti a výroční zprávu o hospodaření FFÚ VŠE za rok 
2023.“  

Hlasování: 13-0-0 (pro-proti-zdržel se) 

Ad 4) Předsedkyně AS FFÚ VŠE předala slovo děkanovi prof. Musílkovi, aby představil návrh na 
personální složení Disciplinární komise FFÚ VŠE. K tématu se dále vyjádřil proděkan pro studium doc. 
Vítek. V souladu s Jednacím řádem AS FFÚ VŠE se senát o tomto bodu usnáší tajným hlasováním, k 
přijetí usnesení je třeba nadpoloviční většiny všech senátorů, přičemž volby se mohli zúčastnit pouze 
senátoři, kteří byli na zasedání přítomni osobně.  

Usnesení č. 4:  

„AS FFÚ VŠE schvaluje volební komisi pro volbu Disciplinární komise na období od 1. května 2024 
do 30. dubna 2026 ve složení Bc. Jan Borovička, Ing. Václav Černý, Ph.D., Bc. Eliška Hubáčková.“ 

Hlasování: 14-0-0 (pro-proti-zdržel se) 

Usnesení č. 5:  

„AS FFÚ VŠE dává souhlas ke jmenování prof. Ing. Aleny Vančurové, Ph.D. členkou Disciplinární 
komise FFÚ VŠE od 1. května 2024 do 30. dubna 2026.“ 

Hlasování: 9-0-0 (pro-proti-zdržel se) 

„AS FFÚ VŠE dává souhlas ke jmenování doc. Ing. Pavla Svačiny, Ph.D. členem Disciplinární komise 
FFÚ VŠE od 1. května 2024 do 30. dubna 2026.“ 

Hlasování: 9-0-0 (pro-proti-zdržel se) 

„AS FFÚ VŠE dává souhlas ke jmenování Ing. Michala Šindeláře, Ph.D. členem Disciplinární komise 
FFÚ VŠE od 1. května 2024 do 30. dubna 2026.“ 

Hlasování: 9-0-0 (pro-proti-zdržel se) 

„AS FFÚ VŠE dává souhlas ke jmenování Bc. Jany Kocourkové členkou Disciplinární komise FFÚ VŠE 
od 1. května 2024 do 30. dubna 2026.“ 

Hlasování: 9-0-0 (pro-proti-zdržel se) 

„AS FFÚ VŠE dává souhlas ke jmenování členem Ing. Martina Husáka členem Disciplinární komise 
FFÚ VŠE od 1. května 2024 do 30. dubna 2026.“ 

Hlasování: 9-0-0 (pro-proti-zdržel se) 

„AS FFÚ VŠE dává souhlas ke jmenování Kryštofa Vondrušky členem Disciplinární komise FFÚ VŠE 
od 1. května 2024 do 30. dubna 2026.“ 

Hlasování: 9-0-0 (pro-proti-zdržel se) 
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Ad 5) Předsedkyně AS FFÚ VŠE poděkovala děkanovi a proděkanům za jejich účast na zasedání AS FFÚ 
VŠE. Senátor Černý následně oznámil, že v nadcházejících volbách již nebude znovu kandidovat. 
Přítomní členové senátoru Černému poděkovali za veškerou spolupráci. K díkům se rovněž připojil 
proděkan pro rozvoj doc. Mejzlík.  

V 9:50 hodin předsedkyně AS FFÚ VŠE ukončila zasedání senátu a poděkovala všem zúčastněným.  

V Praze dne 19. dubna 2024 

Zapsala: Tereza Jiříková 
Ověřila: Savina Finardi 


